
Seljord kommune

Møteprotokoll

Utval: Formannskap/økonomiutval
Møtestad: Kommunehuset
Møtedato: 23.11.2011
Møtetid: 09:00 – 13:00

Fylgjande faste medlemmer var til stades:

Navn Funksjon Representerer
Solveig Sundbø Abrahamsen Medlem H
Trond Johnsen Medlem AP
Jon Svartdal Medlem KRF
Jorunn Andrea Hegni Medlem SP
Arvid Martin Vala Medlem FRP
Jan Thorbjørn Sollid Tveit Medlem H
Borgny Slettemoen Tøfte Medlem V

Fylgjande medlemmer hadde meldt forfall:

Navn Funksjon Representerer

Fylgjande varamedlemmer møtte:

Navn Møtte for Representerer

Til stades frå administrasjonen:

Navn Stilling
Per Dehli Rådmann
Kari Gro Espeland Kommunalsjef
Ronde Schade Kommunalsjef
Halgeir Brekke Økonomisjef
Ingeborg Nenseter Jensen
Olav Aalandslid
Kåre Groven
Harriet Slaaen
Asbjørn Storrusten
Heid Eiesland

Personalsjef
NAV-leiar
Teknisk sjef
Plan- og næringssjef
Kulturkoordinato
Representant for SV

Protokollunderskrifter:

Solveig Sundbø Abrahamsen        Trond Johnsen



Saksliste

Utvals-

saksnr

Innhald Lukka

Saker til handsaming

PS 70/11 IKA Kongsberg - endring i selskapsavtale

PS 71/11 Budsjett 2012 - økonomiplan 2012-2015

PS 72/11 Igangsettjing Plan for idrett og friluftsliv



Saker til handsaming

PS 70/11 IKA Kongsberg - endring i selskapsavtale

Rådmannen si tilråding:

Rådmannen råd formannskapet til å legge fylgjande framlegg til vedtak fram for 
kommunestyret:

"Kommunestyret godkjenner nye selskapsavtale for IKA-Kongsberg slik den er lagt 
fram i vedlegg 2 med dei endringane i eigarforholda som går fram av vedlegg 3."

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 23.11.2011

Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 23.11.2011

"Kommunestyret godkjenner nye selskapsavtale for IKA-Kongsberg slik den er lagt 
fram i vedlegg 2 med dei endringane i eigarforholda som går fram av vedlegg 3."

PS 71/11 Budsjett 2012 - økonomiplan 2012-2015

Rådmannen si tilråding:

Rådmannen rår formannskapet/økonomiutvalet til å legge fylgjande forslag til vedtak 
fram for kommunestyret:

«Kommunestyret vedtek budsjett 2012 – økonomiplan 2012-2015 slik det er lagt fram i 
vedlegg 1.»

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 23.11.2011

Investeringsbudsjettet

Framlegg frå Trond Johnsen (AP) på vegne av AP og SV:

Rådmannen si tilråding med fylgjande tillegg:
Anskaffing av ny feiemaskin til kr 400.000,- leggast inn i investeringsbudsjettet. 
Anskaffinga finansierast med å kansellere prosjekt om anskaffing av datamaskinar til 
dei pedagogiske leiarane som er berekna til kr. 100.000,- og med nytt låneopptak.

Framlegg frå Jorunn A. Hegni (SP) på vegne av SP:

Rådmannen si tilråding med fylgjande endring:
Prosjekt – Rehabilitering av Flatdal barnehage realiserast som i fullt omfang.
Kostnad om lag 4,9 millionar.

Prosjekt – Innkjøp av datamaskinar til dei pedagogiske leiarane kansellerast.

Framlegg frå Jon Svartdal (Krf) på vegne av H, Krf, Frp og V:



Det leggast inn eit nytt prosjekt om opparbeiding av nytt bustadområde i Seljord 
sentrum i 2013 til kr. 3.000.000,-

Avrøysting:
Framlegget frå AP og SV fekk 1 røyst
Framlegget frå SP fekk 1 røyst
Framlegget frå H, Krf, Frp og V fekk 5 røyster

Driftsbudsjettet

Framlegg frå Trond Johnsen (AP) på vegne av AP, Sp og SV:

Rådmannen si tilråding med fylgjande endringar:
Ramma for programområde 2 aukast med kr. 429.000,-. Dette skal nyttast til å 
vidareføre SFO, tilsynsordninga og leksehjelp ved Flatdal og Åmotsdal skule. Det skal 
ikkje kuttast i rammetimetalet ved skulane og dagens driftsnivå ved kulturskulen skal 
oppretthaldast.

Utgiftene dekkast inn å redusere kjøp av vaktmeistertenestar (ansvar 520/teneste 
1902) med kr. 300.000,- og med å fjerne ny stilling (ansvar 110/teneste 1209) på 
personalavdelinga, noko som gir ein innsparing på kr. 350.000,-.

Programområde 5 styrkast med kr 50.000,- til pynting av sentruma i kommunen.

Det blir avsett kr 171.000,- til disposisjonsfond.



Framlegg frå Jon Svartdal (Krf) på vegne av H, Krf, Frp og V:

Rådmannen si tilråding med fylgjande endringar:

1. Programområde 2 får auka ramma med kr 429.000,- i 2012 og 1 million i 2013 
for å dekke rådmannen sitt framlegg til innsparingar i punkt 1-4. Dette blir gjort 
ved bruk av disposisjonsfond.

2. I Økonomiplanperioden: Programområde 2 vert redusert med kr. 1 million i 2014 
og kr. 1 million i 2015 (I tillegg til rådmannen si tilråding). Innsparinga vert avsett 
til disposisjonsfond.

3. Vi stør forslaget til mandat og prosjektorganisering som synt i saksutgreiinga 
angåande strukturgjennomgang av programområde 2:

"Seljord kommune ynskjer ein grundig gjennomgang av heile programområde 2, 
skule og barnehage, med målsetting om at ein skal realisere ei innsparing på om 
lag 2.000.000 kroner med årleg verknad seinast frå budsjettåret 2014. Arbeidet bør 
ta utgangspunkt i forvaltningsrevisjonsprosjekt om "Tidleg innsats, ressursutnytting 
og kvalitet" 2010. Strukturgjennomgangen skal definere ein struktur/scenario 2022
for programområde 2. Strukturen skal tilfredstille krav om innsparing og kvalitet. Ei 
vidare utvikling av programområdet vil vera retta inn mot denne strukturen."

4. Vi avventar iverksetting av innsparingar i programområde 2 for 2013 og vidare 
inntil arbeidsgruppa for strukturgjennomgang har levert sin konklusjon.

5. Programområde 4 får styrka ramma med kr 150.000,- øyremerkt 
folkehelsearbeid, finansiert av midlar frå samhandlingsreforma.

6. Programområde 5 får styrka ramma med kr 50.000,- til pynting av sentruma i 
kommunen. Dette blir dekt av disposisjonsfond.

Tilleggsframlegg frå Jorunn A. Hegni (SP) på vegna av SP:

Næringsfond I:
Bruken av næringsfond I prioriterast med kr 50.000,- til turistinformasjon og kr 
300.000,- til fjerning av tilgroing langs E134 og jordbruksformål kvart år i 
økonomiplanperioden. Tiltaka finansierast med nedlegging av Møtestad Seljord.

Framlegget frå AP, SV og SP fekk 2 røyster
Framlegget frå H, Krf, Frp og V fekk 5 røyster
Tilleggsframlegget frå SP fekk 1 røyst

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 23.11.2011

Investeringsbudsjettet:
"Det leggast inn eit nytt prosjekt om opparbeiding av nytt bustadområde i Seljord 
sentrum i 2013 til kr. 3.000.000,-"

Driftsbudsjettet:
Rådmannen si tilråding med fylgjande endringar:

1. Programområde 2 får auka ramma med kr 429.000,- i 2012 og 1 million i 2013 
for å dekke rådmannen sitt framlegg til innsparingar i punkt 1-4. Dette blir gjort 
ved bruk av disposisjonsfond.



2. I Økonomiplanperioden: Programområde 2 vert redusert med kr. 1 million i 2014 
og kr. 1 million i 2015 (I tillegg til rådmannen si tilråding). Innsparinga vert avsett 
til disposisjonsfond.

3. Vi stør forslaget til mandat og prosjektorganisering som synt i saksutgreiinga 
angåande strukturgjennomgang av programområde 2:

"Seljord kommune ynskjer ein grundig gjennomgang av heile programområde 2, 
skule og barnehage, med målsetting om at ein skal realisere ei innsparing på om 
lag 2.000.000 kroner med årleg verknad seinast frå budsjettåret 2014. Arbeidet bør 
ta utgangspunkt i forvaltningsrevisjonsprosjekt om "Tidleg innsats, ressursutnytting 
og kvalitet" 2010. Strukturgjennomgangen skal definere ein struktur/scenario 2011 
for programområde 2. Strukturen skal tilfredstille krav om innsparing og kvalitet. Ei 
vidare utvikling av programområdet vil vera retta inn mot denne strukturen."

4. Vi avventar iverksetting av innsparingar i programområde 2 for 2013 og vidare 
inntil arbeidsgruppa for strukturgjennomgang har levert sin konklusjon.

5. Programområde 4 får styrka ramma med kr 150.000,- øyremerkt 
folkehelsearbeid, finansiert av midlar frå samhandlingsreforma.

6. Programområde 5 får styrka ramma med kr 50.000,- til pynting av sentruma i 
kommunen. Dette blir dekt av disposisjonsfond.

PS 72/11 Igangsettjing Plan for idrett og friluftsliv

Rådmannen si tilråding:

Rådmannen rår formannskapet til å gjera følgjande vedtak: 
Formannskapet vedtek at det setjast i gang arbeid med å utarbeide ny Kommuneplan 
for idrett og friluftsliv, med mål om endeleg politisk handsaming i juni 2012.  
Formannskapet vil vere representert i referansegruppa. 

Handsaming i Formannskap/økonomiutval - 23.11.2011

Framlegg frå ordførar Solveig Sundbø Abrahamsen (H):

Formannskapet vedtek at det setjast i gang arbeid med å utarbeide ny Kommuneplan 
for idrett og friluftsliv, med mål om endeleg politisk handsaming i juni 2012.  Frå politisk 
nivå deltek fylgjande:
Ordførar Solveig Sundbø Abrahamsen (H)
Formannskapsmedlem Trond Johnsen (AP)
Leiar av Plan, miljø og teknisk utval Edvard Mæland (H)

Framlegget frå ordføraren vart samrøystes vedteke.

Vedtak i Formannskap/økonomiutval - 23.11.2011

Formannskapet vedtek at det setjast i gang arbeid med å utarbeide ny Kommuneplan 
for idrett og friluftsliv, med mål om endeleg politisk handsaming i juni 2012.  Frå politisk 
nivå deltek fylgjande:
Ordførar Solveig Sundbø Abrahamsen (H)
Formannskapsmedlem Trond Johnsen (AP)
Leiar av Plan, miljø og teknisk utval Edvard Mæland (H)




